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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) Bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Balod; Zoltán Miniszter [árhoz „A kormány miért tesz különbséget az
egészségügyben a közalkalmazotti és más foglalkoztatási jogviszonyban dolgozók -
között?„címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban bejelentett béremelés nem érinti az összes egészségügyi szakdolgozót . Nem
kapnak nagyobb bért szeptembertő l többek között a m űszaki és gazdasági dolgozók, a
betegszállítók, a sterilizálók sem. Velük kapcsolatban csak annyit mondott a minisztérium ,
hogy "a kormány célja az, hogy az ő helyzetük is javuljon ." Több tízezer emberrő l, a
szakdolgozók 25%-áról van szó .
Tekintettel arra, hogy többségük 100 .000 forintot keres, ami nem elég a tisztes
megélhetéshez, kérem Tisztelt Miniszter Urat válaszoljon körültekintően és kimerít ően a
következő kérdésekre :

- Mikorra várható ezeknek a szakdólgozóknak a béremelése ?
- A kormány miért tesz különbséget az egészségügyben a közalkalmazotti és má s
foglalkoztatási jogviszonyban dolgozók között?
- Tudjuk, hogy sokan azért nem közalkalmazottként dolgoznak, mert az egészségügy i
intézményeknek pénzügyi okokból nem tudnak közalkalmazotti jogviszonyt létesíteni a
dolgozóval . Mit tesz a kormány, hogy megszüntesse ezt a helyzetet, lesz-e elég forrás má r
idén az adósságállomány rendezésére?

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Timea
Független országgyűlési képviselő
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